
Във връзка с Изменение и допълнение в Решение № 69 по Протокол № 70 от 14.02.2019 г. на 
Наредбата за прием на деца в общинските детски 
 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 
  Столична община 
 
Становище: 
 
Категорично НЕ подкрепям 
въвеждането на уседналост. Тя грубо противоречи на идеята за мобилност, стояща в 
сърцевината на икономическия растеж, особено в днешното дигитално време. Да поощряваме 
някого затова, че в последните две години 
  не е купувал ново жилище, не е сменял район поради ред причини, не е бил икономически 
активен в областта на недвижимите имоти и напротив - да 
  наказваме онези, които са били?!?! Няма логика в това. Това колко време 
  си живял някъде по никакъв начин не би трябвало да се обвързва с правото ти да ползваш ДГ 
за детето си. Това е поредното от низ предложения в последните вече 10 години, което цели 
единствено и само мимикрия на реформа, за да се демонстрира все пак някаква дейност на 
фона на почти тоталното бездействие по единствения ключов въпрос - как да се увеличи броя 
на местата. Това предложение е поредното лечение на симптомите вместо лечение на 
причините. То ще зарадва част от кандидатите, ще вбеси друга част, ще създаде усещането, че 
Общината все пак не бездейства и се стреми някак си да отговори на тежненията на 
обществото. В основата си обаче то по никакъв начин няма да подобри настоящото положение. 
 
С уважение, 
 
Деян Дянков 

 


